
 

 

Mondelinge vragen Schoolplein Jazzsingel  
6 maart 2025 

Vragen: 
Basisschool de Jazzsingel ligt aan een drukke doorgaande weg. Aan de achterkant van de school 
is er een plein waar kinderen kunnen spelen. Het is tegelijk een modderig- en stenig plein. Geen 
fijne plek om te spelen. De school vraagt hier al jaren aandacht voor en er zijn allerlei plannen 
voor aanpassingen, maar die willen maar niet van de grond komen. Het plein staat deels op grond 
van de school en deels op gemeentegrond. Dit lijkt een van de redenen te zijn geweest waarom 
het zo lang duurt. In februari zijn leerlingen gestart met een actie om hier aandacht voor te vragen 
en GroenLinks helpt ze hier graag een handje mee. Dit maakt dat wij de volgende vragen hebben:  

1. Herkent het college dat het plein van de Jazzsingel erg modderig en stenig is? 
2. Er zijn eerdere tekeningen gemaakt om te komen tot een mooi groen schoolplein zoals veel 

andere scholen in de wijk wel hebben. Hoe komt het dat het niet is gelukt om hier vervolg 
aan te geven en dat het zo lang heeft geduurd om tot vervolgstappen te komen. Wat waren 
de obstakels tot dusverre en hoe kunnen we voorkomen dat dit opnieuw gebeurt? 

3. Kan het college toezeggen dat ook school de Jazzsingel een groen schoolplein krijgt waar 
kinderen van de school en uit de buurt kunnen spelen? 

4. In Leidsche Rijn wonen veel kinderen en is er wat ons betreft te weinig plek voor kinderen 
om te spelen. Op welke wijze zet het college zich in voor meer speelruimte voor kinderen?  
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